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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 14.01.2022, în şedinţa extraordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 2 din 07.01.2022 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr 

de 11 consilieri din 11 convocaţi prin invitația nr. 2/07.01.2022. Materialele înscrise pe 

ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului din anii anteriori pentru 

acoperirea definitivă a deficitului secțiunii dezvoltare a bugetului local pe anul 2021. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei unităților de învățământ pentru anul 

școlar 2022 – 2023. 

 

Se supune la vot ordinea de zi care este aprobată cu un număr de 11 voturi din 11 

consilieri prezenți.  

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului din anii 

anteriori pentru acoperirea definitivă a deficitului secțiunii dezvoltare a 

bugetului local pe anul 2021. 

 

Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre.  

Dl. Angheluși-este prevăzut în legislație, de aceea comisia economic a avizat acest 

proiect. 

Dl. Grădinaru-dle. primar și dle. secretar vă aduc la cunoștință că este tardiv acest 

proiect. Propun să retrageți acest proiect de pe ordinea de zi. 

Dl. Angheluși-proiectul poate fi retar oar de către inițiator. 

 

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 1 al ordinii de zi, care se adoptă cu un 

numar de 8 voturi pentru și 3 împotrivă. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei unităților de învățământ pentru anul 

școlar 2022 – 2023. 

 

Dl. primar-prezintă proiectul de hotărâre. 
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Dl. Grădinaru-proiectul de hotărâre a fost solicitat de către Inpectortul Școlar 

Botoșani până pe data de 01.12.2021. De ce nu a fost prezentat și consiliului spre 

aprobare?  

Dl. secretar – calendarul de aprobare a rețelei școlare este următorul: se trimite la 

inspectorat proiect de rețea școlară, centralizat se trimit de inspectorat la Ministerul 

Educației, se emite aviz conform de către Inspectoratul Școlar și apoi se aprobă în ședință 

de consiliu. Toți pașii au fos respectați conform legislației în vigoare. 

 

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 2 al ordinii de zi, care se adoptă cu un 

numar de 8 voturi pentru și 3 împotrivă. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

ANGHELUȘI CONSTANTIN                      LUNGU CORNEL 


